

REFERAT FRA 17. MAI KOMITE MØTE 21/1-2015

De som var tilstede:

Leder, 2 nestledere, Logistikk, Togleder, Trykksaker, Leker, Lodd, Teknisk, Dekorasjon, Økonomi og Rigg.

Ikke tilstede: Mat og Drikke og Vakt.

Agenda: 1: Hvordan ligger de forskjellige rodene ann, er det nok bemannet og hva er veien videre.
2: Underholdning.

Logistikk: Alle rodeledere legger inn på og forandrer i portalen fortløpende ettersom arbeidsoppgavene blir fullført. Hvis problemer med opplasting eller spørsmål, ta kontakt med logistikkansvarlig.

Tog: Ok

Trykksaker: Ok

Leker: Kjører samme opplegg som i fjor, men vi blir enige om å se ann litt med hoppeslott. Dette er dyrt, kan være farlig hvis det ikke er mange til å sikre og det kan ta oppmerksomheten fra andre aktiviteter hvor det kan tjenes inn penger.

Lodd: Her jobbes det med å få tak i ca. 40 "hovedpremier". Disse skal ligge på mellom kr. 1000 - 10.000, ca. 1000 "lynlodd" premier, som skal ligge på mellom kr. 150 - 1500 og til sist 5000-7000 "småpremier. Her skal det sendes ut mail til alle foreldrene og be dem donere premier, hvis de kan. Vi ble også enige om å anmode alle foreldrene på 5. trinn om å betale inn kr. 100 til "premie potten". Loddgruppa er også blitt enige om å forhånds selge lodd pr. e-post eller over sms. Vi snakker om viktigheten av å markedsføre de store premiene på forhånd ved å legge ved et bilag til programmet med premiene, stille dem ut i bod på 17. mai ol. Loddgruppa arbeider videre med dette. De skal ha neste møte i begynnelsen av februar.

Teknisk: Her har de full kontroll. Teknisk gjeng.

Dekorasjon: Vi tar en avgjørelse på å droppe ballong portal, da dette er veldig dyrt (4000-5000kr) og heller lage en i bjørk. Dekorasjon har avtale om å få hente bjørk privat.

Økonomi: Venter på budsjetter fra alle rodeledere. Vi blir enige om å bla kjøpe inn belter til loddseiere.

Rigg: Vi tar en runde på om vi skal leie eller kjøpe nye stoler og bord. Det blir stemt og leie får flertall. En del stoler er blitt kastet, så det blir besluttet å leie 100 stoler ekstra og om å få en pris på flere bord også. Rigg skal også ta kontakt med Connie Barr og høre om mulighet for å låne på "Det gule huset". Rigg skal sjekke priser på leie hos flere levrandører. Lodd skal også ta kontakt med lokal mann om å få låne lodd, som tidligere er blitt lånt. Det er ikke lov å banke noe ned i kunstgresset, så lodd er bra. Vi går også en runde på hvor teltene som er brukt tidligere 17. mai er befinner seg. 3 telt eies av NIL og befinner seg på klubbhus loftet, FAU sine telt er det litt uklart hvor befinner seg. Rigg melder fra til loddgruppa om det trengs flere telt.

Mat og drikke: Se på hvor man kan ha mest inntjening. Sjekke om det finnes billigere steder å leie popcorn maskin. Prøve å få sponset mat og drikke. Sjekke om det går ann å leie bærbare frysebagger el, så vi kan gå rundt å selge is. Eventuelt ha boder, som kun selger is? Kan vi organisere bedre, så det ikke blir så lange køer? Vi kjøper inn engangsbrett, så det er lettere for enkeltpersoner å kjøpe med seg masse.

Nestledere: Holder kontakt med skolen, sjekker hvem som har ansvaret for Skaugum og tar kontakt med leger for å ha HMS ansvar.

2. Underholdning:

Vi blir enige om å høre om korpset kan spille litt flere sanger etter at vi ankommer idrettsplassen. Vi tar kontakt med skolen og hører om 5. trinn kan øve inn sanger for å underholde på scenen. Kathinka sjekker med Wenche Myhre om hun kan synge noen sanger. Vi prøver å spre underholdningen litt utover arrangementet.

Til sist: Vi møtes igjen tirsdag 21. april for neste møte. Alle rodeledere må da ha en detaljert arbeids/ logistikk plan klar og husk at budsjettene må være til 1. mars.

